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به منظور حضور در المپیک زمستانی؛

پیشنهاد باخ به کشورها برای هماهنگی جهت 
دریافت دُز اضافی واکسن کرونا

رئیس کمیته بی�ن المللی المپیک از کمیته های ملی المپیک و پارالمپیک که 
ب�رای تیم های خود جهت حضور در المپیک زمس�تانی پک�ن به دُزهای اضافی 
واکس�ن کرونا نیاز دارند، خواس�ت ت�ا از طریق بخش روابط بی�ن الملل خود، 

هماهنگی های لازم را در این خصوص انجام  دهند.
ب��ه گزارش ایرنا، توماس باخ در نامه ای ب��ه جنبش المپیک، اعلام کرد که کمیته بین 
المللی المپیک و س��ازمان دهندگان چینی از هیچ تلاشی برای ایمن سازی این دوره از 

بازی های المپیک زمستانی دریغ نمی کنند. 
کمیته المپیک چین همچنین پیشنهاد کرده بود که تیم های حاضر در پکن ۲۰۲۲ را 

قبل از توکیو ۲۰۲۰ واکسینه کنند و IOC هزینه هر دُز را بپردازد.
نخس��تین کتابچه های مقررات بازی های المپیک زمس��تانی پکن ۲۰۲۲ مش��تمل بر 
قوانینی که همه ش��رکت کنندگان در المپیک بای��د در طول بازی ها رعایت کنند، طی 

ماه آینده منتشر می شود.
باخ اعلام کرد که کتابچه های قوانین و مقررات مش��ابه اس��ناد متناظر در توکیو۲۰۲۰ 

بوده اما متناسب با وضعیت کرونا در چین تنظیم شده اند.
پایتخ��ت چی��ن اولین ش��هری خواهد ب��ود که هم میزب��ان المپیک تابس��تانی و هم 
المپیک زمس��تانی شده است. این رویداد از ۱۵ بهمن ماه تا یکم اسفندماه امسال برگزار 

می شود.
چینی ها قرار اس��ت از میان ۱۰۲ رشته ورزشی حاضر در بازی های المپیک زمستانی 

پیش رو در ۷۵ رشته شرکت کنند.

یزدانی نماینده ایران در انتخابات کمیسیون 
ورزشکاران اتحادیه جهانی شد

»حس�ن یزدانی« دارنده مدال طلا و نق�ره المپیک بعنوان نماینده ایران برای 
حضور در انتخابات کمیسیون ورزشکاران اتحادیه جهانی کشتی معرفی شد.

به گزارش ایرنا، انتخابات کمیس��یون ورزش��کاران اتحادیه جهانی کش��تی در جریان 
رقابت های جهانی در شهر اسلو کشور نروژ برگزار می شود.

فدراس��یون کشتی »حسن یزدانی« دارنده مدال های طلا و نقره المپیک و طلا، نقره و 
برنز جهان را بعنوان نماینده کشورمان در این انتخابات معرفی کرد.

در این انتخابات ۷ عضو جدید کمیس��یون ورزش��کاران اتحادیه جهانی کشتی با رأی 
کشتی گیران شرکت کننده در رقابت های جهانی، مشخص خواهند شد.

کمیس��یون ورزش��کاران اتحادیه جهانی کشتی از سال ۲۰۱۳ و به منظور محافظت از 
حقوق و منافع کلیه ورزش��کاران س��بک های المپیکی اتحادیه جهانی کشتی راه اندازی 
شده اس��ت. در ۲ دوره قبل حمید سوریان و کمیل قاسمی عضو کمیسیون ورزشکاران 

اتحادیه جهانی کشتی بودند.
 رقابت های کشتی آزاد و فرنگی قهرمانی سال ۲۰۲۱ جهان روزهای ۱۰ تا ۱۸ مهر در 

شهر اسلو پایتخت نروژ برگزار خواهد شد.

ملی پوش فوتبال بانوان:

 تمرکزمان معطوف دیدار با بنگلادش است
ملی پوش فوتبال بانوان ایران، گفت: تمام تمرکزمان به دیدار مقابل بنگلادش 

معطوف است و می خواهیم بهترین عملکرد را در این بازی داشته باشیم.
ب��ه گزارش ایرنا؛ تیم فوتبال بانوان ایران برای حضور در مس��ابقات مقدماتی قهرمانی 
آسیا در تاش��کند پایتخت ازبکستان حضور دارد. ایران در گروه G با تیم های بنگلادش 

و اردن رقابت می کند.
تیم کش��ورمان سه ش��نبه به مصاف بنگلادش می رود و سپس روز شنبه هفته آینده با 

اردن دیدار خواهد کرد.
در ای��ن راس��تا، »ملی��کا محمدی« درب��اره وضعیت تی��م ملی فوتبال بان��وان، گفت: 
خوش��بختانه ش��رایط ما از نظر امکانات تمرینی همچنین اقامتی بس��یار خوب اس��ت. 
امیدوار هس��تیم در بازی اول که برابر بنگلادش اس��ت، به موفقیت برس��یم. کادر فنی 
نکات مختلفی را در خصوص تیم های بنگلادش و اردن برایمان مطرح کرده اند و تمام 
تمرکزمان بر روی دیدار مقابل بنگلادش اس��ت. ما یک دل هستیم و تمام تلاش مان را 
می کنیم تا بهترین عملکرد را در این مس��ابقات داش��ته باشیم. بدون شک همه تیم ها 

پیشرفت کرده اند.
وی در ادامه اضافه کرد: از اردوی دوم به ملی پوش��ان ملحق ش��دم و نزدیک به چهار 
ماه اس��ت که در ایران هس��تم. بازیکنان از نظر روحی و روانی در سطح بالایی قرار داند. 
امیدوارم با یک نتیجه خوب از بازی مقابل بنگلادش بیرون بیاییم و با آرامش بیش��تری 

به مصاف اردن برویم.
محمدی گفت: روندی که فدراس��یون در حوزه بانوان در پیش گرفته اس��ت نسبت به 

گذشته خیلی متفاوت تر است و این نوید روزهای بهتری را برای ما می دهد.

 اخراج بوکسور مسلمان بریتانیایی 
از هواپیما آمریکایی

بوکسور مسلمان بریتانیایی اعلام کرد با سخت گیری های زیاد و بی احترامی 
از یک هواپیما آمریکایی اخراج شده است.

به گزارش ایس��نا و به نقل از اس��پورتال، امیر خان بوکس��ور مسلمان و قهرمان اسبق 
بریتانیایی جهان مدعی شد که کارکنان هواپیمای خطوط هوایی آمریکا به خاطر ماسک 

صورت همراه او، با وی رفتار "نفرت انگیز" داشتند و او را از هواپیما خارج کردند.
امیر خان ویدئویی منتشر کرد و مدعی شد به این خاطر که همراه او ماسکش به اندازه 

خیلی زیاد بالا نبود، این اتفاق رخ داد و رفتار خیلی بدی صورت گرفت.
او با این هش��تگ که همه تروریس��ت نیس��تند، اعلام کرد قصد داشت برای تمرین به 
کولورادو برود ولی کارکنان هواپیما به او گفتند چون همراه اش ماسکش به اندازه کافی 

بلند نیست، مجبور هستند حتی هواپیما را متوقف کرده و آن ها را پیاده کنند. 
قهرمان اس��بق س��بک وزن جهان در حال آماده شدن برای بازگشت به رینگ  پس از 

آخرین مسابقه خود بعد از دو سال است.
این بوکس��ور افزود: قرار بود برای یک اردوی آموزش��ی به کولرادو اس��پرینگز بروم و 
اکنون یک روز دیگر در نیویورک هستم و باید یک هواپیمای دیگر را دوباره برنامه ریزی 

کنم تا به اردوی آموزشی برگردم. واقعا این رفتار را درک نمی کنم.
این ش��رکت هواپیمایی در واکنش به اتفاق پیش آمده گفت: پرواز از فرودگاه نیوآرک 
به دالاس-فورت ورث پس از آنکه دو مسافر "طبق گزارشات از درخواست مکرر اعضای 
خدم��ه برای قرار دادن تلفن های همراه در حالت پرواز و رعایت الزامات پوش��ش چهره 

خودداری کردند، به مقصد برگشت و بعد از پیاده کردن دو مسافر به پرواز ادامه داد.

برگزاری نخستین نشست کارشناسی بازی های 
آسیایی هانگژو

ب�ا حض�ور  هانگ�ژو  آس�یایی  بازی ه�ای  کارشناس�ی  نخس�تین نشس�ت 
 رئی�س کمیت�ه مل�ی المپی�ک و تع�دادی از مقام�ات وزارت ورزش و جوانان

برگزار شد.
به گزارش ایرنا، نخس��تین نشست کارشناس��ی بازی های آسیایی هانگژو با حضور رضا 
صالحی امیری رئیس کمیته ملی المپیک، نصرالله س��جادی مش��اور عالی رئیس، پیمان 
فخ��ری رئیس مرکز نظارت ب��ر تیم های ملی ، علی رغبتی مدی��رکل دفتر برنامه ریزی 
وزارت ورزش و جوان��ان و  فری��د فتاحی��ان مدیر امور بین الملل کمیت��ه ملی المپیک 

برگزار شد.
در این نشس��ت ابتدا پیمان فخری گزارش کاملی در خصوص رش��ته ها، مواد و محل 

برگزاری بازی ها و اقدامات کمیته برگزاری بازی های آسیایی هانگژو ارائه کرد.
در ادامه صالحی امیری رئیس کمیته ملی المپیک با اش��اره به فرمایشات مقام معظم 
رهب��ری در دیدار با قهرمانان المپیکی و پارالمپیکی، بر اعزام کاروان کیفی به بازی های 

آسیایی هانگژو و پرهیز از کمی گرایی در ورزش تاکید کردند.
ش��رکت کنندگان در این نشس��ت در انتها در خصوص رشته های اعزامی به بازی های 

آسیایی هانگژو به بحث و بررسی پرداختند.

عصرآزادی / سرویس ورزشی:
فدراس�یون جهان�ی والیبال با اش�اره به 
قهرمانی بلندقامتان ایران در آسیا نوشت: 
ایران س�لطه قاره ای را با پیروزی بر ژاپن 

افزایش داد.
به گزارش ایسنا، بیست ویکمین دوره مسابقات 
والیبال قهرمانی مردان آس��یا ب��ا قهرمانی تیم 
مل��ی والیبال ایران و معرف��ی تیم های برتر این 

رقابت ها به پایان رسید.
در فین��ال بیس��ت  و یکمین دوره مس��ابقات 
والیبال قهرمانی مردان آس��یا در ژاپن، تیم ملی 
والیب��ال ایران به مصاف ژاپ��ن رفت و با برتری 
۳ ب��ر صفر به عنوان قهرمانی دس��ت پیدا کرد. 
این رقابت در س��ه ست و به ترتیب با نتایج ۲۷ 
 ب��ر ۲۵، ۲۵ ب��ر ۲۲ و ۳۱ بر ۲۹ به س��ود ایران

پایان یافت.

فدراس��یون جهانی والیبال پ��س از قهرمانی 
بلندقامتان والیبال ایران در آس��یا نوش��ت: تیم 
ملی والیبال ایران در رقابت های قهرمانی آسیا 
تنها در یک س��ت مقابل چین ب��ازی را واگذار 
کرد. والیبال ایران در فینال ژاپن را شکست داد 
و قهرمان آسیا شد. صابر کاظمی ارزشمندترین 
بازیکن مسابقات بود و تیم ملی والیبال ایران از 
عنوان قهرمانی خود در سال ۲۰۱۹ دفاع کرد.

 با این تفاس��یر ایران دوره پادش��اهی خود را 
افزایش داد و چهارمین عنوان آسیایی خود را با 

پیروزی برابر ژاپن کسب کرد.
فدراس��یون جه��ان ادامه داد: دو فینالیس��ت 
آس��یا موفق ش��دند جواز حضور در مس��ابقات 
جهانی ۲۰۲۲ روس��یه را کس��ب کنند. والیبال 
 ایران با این قهرمانی به س��لطنت خود در آسیا

ادامه داد.

پیشکس�وت تیم فوتبال استقلال معتقد است که احمد مددی 
یکی از ضعیف ترین مدیرعامل های تاریخ باشگاه استقلال بود.

س��عید مراغه چیان، پیشکس��وت تیم فوتبال اس��تقلال در گفت وگو با 
ایسنا، درباره ش��رایط این روزهای آبی پوشان پایتخت و استعفای احمد 
مددی از مدیرعاملی باش��گاه استقلال صحبت هایی به میان آورد که در 

گفت وگوی زیر می خوانید:
شرایط این روزهای استقلال را چطور می بینید؟

متاسفانه در شرایط حاد واسفناک استقلال تا بازنگری منصفانه موارد 
عمده بعدی صرفا به چند مورد فعلی به ش��رایط استقلال اشاره می کنم. 
در وضعیت فعلی  که همه ریز ودرش��ت مدعی العموم  اس��تقلال شدند 
و اس��تقلال هم مثل مریضی که با غم و درد همه پیشکس��وتان در حال 

نابودی است.
در م�ورد مدیری�ت آقای م�ددی و اس�تعفای او از مدیرعاملی 

باشگاه استقلال چه نظری دارید؟
در م��ورد مدیری��ت و به ویژه آقای مددی که هم��ه می دانند که هیچ 
رضای��ت و وجه مش��ترکی با او ن��دارم و به من بد کرده اس��ت ولی در 
مق��ام قضاوت منصفانه، او ادعاه��ا و نظراتی دارد که در حیطه اختیارات 
مدیریتی او بوده اس��ت. طرفداران و فش��ار پیشکسوت ها باعث شد یکی 
از ضعیف ترین مدیرعامل های باش��گاه استقلال اس��تعفا دهد. این باعث 
خوش��حالی طرفداران و پیشکسوت ها ش��د. او باید جوابگوی ۱۸۰ هزار 

دلار باش��د چون که میان مددی و مجیدی در خصوص قرارداد بس��تن 
و ترانس��فر قایدی ابهاماتی وجود دارد. ما پیشکسوت استقلال هستیم و 
حق ما این است که درباره آن بدانیم و هواداران به شفاف سازی درستی 

برسند.
عملکرد مجیدی را چطور ارزیابی می کنید؟

آقای مجیدی قطعا محبوب اکثریت هواداران استقلال است. او نتوانسته 
نتایج خوبی به ارمغان بیاورد و همینطور خروجی های برجسته ای در این 
فصل به چش��م می خورند. با این حال می گویند مجیدی تیم را خودش 

بس��ته و باید بماند. در هیچ کجای دنیا متولی تیم پس از نتایج ضعیف 
در انتظ��ار نمی نش��یند وتصمیم عاقلانه مدیریتی می گیرد. س��وال این 
است که مگر استراماچونی خودش تیم بسته بود؟ او با یک مشت جوان 
گمنام مثل همین قایدی عملکرد بسیاری خوبی از خود برجای گذاشت. 
خوب است به جای احساسات، منطق را در زندگی مان سرمشق افکارمان 
قراردهی��م. در خص��وص اردوی دوبی هم صحبت هایی ش��ده که آقای 
مظلومی گفته اس��ت اگر حرفی بزند، س��نگ روی سنگ بند نمی شود و 

مشکلاتی پیش می آید که باید در این خصوص شفاف سازی شود.
تجمع استقلالی ها مقابل ساختمان وزارت ورزش، چه پیامی داشت؟

از شعارها معلوم شد که بر خلاف اکثر خون دل خورده های استقلال، 
مس��ئولان مربوطه کوچکترین دلواپسی برای سرنوشت استقلال کبیر  و 
اضمح��لال احتمالی آن که امکانش بیش از پیش ش��ده اس��ت، ندارند. 
حض��ور این تعداد خ��اص قطعا نمی توان��د نماینده ۴۰ میلی��ون هوادار 

دل سوخته و رنج کشیده سالیان دراز داخل و خارج مملکت باشد.
 درباره مدیرعامل آینده باشگاه استقلال چه نظری دارید؟

آقای س��جادی باید با ی��ک مجمع خوب و چند پیشکس��وت صاحب 
منصب، تصمیم درس��ت و منطقی بگیرد. الان یک پولی رفته و مشخص 
نیس��ت که س��رانجام این پول چه ش��ده اس��ت. ما به دنبال این مساله 
خواهیم بود تا مش��خص شود. الان نام استقلال دارد خراب می شود ولی 

باید دید طی چه فرآیندی قایدی فروخته شده است.

مراغه چیان: یکی از ضعیف ترین مدیرعامل های استقلال استعفا کرد

میلاد عبادی پور بازی ایران مقابل ژاپن را مسابقه ای سنگین و 
پرفشار تعبیر کرد.

به گزارش ایسنا، بیست ویکمین دوره مسابقات والیبال قهرمانی مردان 
آس��یا که از ۲۱ ش��هریورماه به میزبانی ژاپن در شهر چیبا آغاز شده بود، 
با قهرمانی تیم ملی والیبال ایران به پایان رس��ید. تیم های ژاپن، چین و 
چین تایپه نیز در مکان های دوم تا چهارم  رقابت های ۲۰۲۱ قرار گرفتند. 
س��رمربی تیم ملی والیبال از شادی مردم ایران از کسب عنوان قهرمانی 

تیم ملی در آسیا ابراز خرسندی کرد.
بهروز عطایی پس از کس��ب مقام اول آس��یا در ژاپن گفت: بازی فینال 

همیشه دشوار است و ما هم به خوبی از این موضوع آگاهی داشتیم.
وی ادامه داد: متاس��فانه قبل از ش��روع بازی خبر فوت حسین کاظمی 

را ش��نیدم و بسیار ناراحت شدم. در طول بازی کمی تمرکزم را بابت این 
موضوع از دست دادم اما سعی کردم بازی را مدیریت و کنترل کنم.

عطایی افزود: خدا را ش��کر می کنم بازیکنان نمایش خوبی از خود ارائه 
کردند که به موفقیت و س��کوی نخست آسیا ختم شد. خیلی خوشحالم 

مردم ایران شاد شدند. امیدوارم همه در سلامت باشند.
میلاد عبادی پور بازیکن تیم ملی والیبال ایران که اولین تجربه کاپیتانی 
خود را در این مسابقات به دست آورد، بعد از پیروزی تیم ایران برابر ژاپن 
و کس��ب مقام قهرمانی گفت: بازی بسیار سنگین و پرفشاری را پشت سر 

گذاشتیم و دیدید که ست ها را با اختلاف کم از ژاپن می گرفتیم.
بهترین دریافت کننده جام بیست ویکم ادامه داد: از همه مردم، مربیان 

و هم تیمی هایم سپاسگزارم که نشان دادند لیاقت مدال طلا را دارند.

پس از قهرمانی تیم ملی والیبال ایران در آسیا
عبادی پور: بازی سنگینی برابر ژاپن داشتیم

فدراسیون جهانی والیبال اعلام کرد:

ادامه پادشاهی والیبال ایران در آسیا

پاشازاده: مجیدی به تهران برگردد و تمرینات را شروع کندباشگاه استقلال: نهادهای نظارتی با »ارتش مجازی« برخورد کنند
معاون اجرایی باشگاه استقلال گفت: افرادی هستند که 
از لوگوی باشگاه استقلال سوءاس�تفاده می کنند، »ارتش 
مج�ازی« با تزریق مالی از س�وی برخی اف�راد به مدیران 
س�الم اس�تقلال توهین می کند و م�ن از نهادهای نظارتی 

درخواست می کنم که با افراد متخلف  برخورد کنند.
به گزارش ایرنا،»ناصر فریاد ش��یران« در گفت وگویی در محل 
ساختمان باشگاه استقلال اظهار داشت: احمد مددی دیروز پس 
از جلس��ه ای که با وزیر ورزش و جوانان داش��ت به طور رسمی از 
س��مت مدیرعاملی باشگاه استقلال اس��تعفا کرد. اینکه استعفای 

مددی مورد قبول واقع شده است یا خیر موضوعی است که من هنوز از آن بی اطلاع هستم.
وی اف��زود: فروش و انتقال مهدی قایدی اتفاق بزرگی بود و بالاترین مبلغ قرارداد انتقال یک بازیکن ایرانی 
به خارج از کش��ور بود. من به نوبه خودم به هیات مدیره و مددی تبریک می گویم. خیلی از مش��کلات مالی 
از فروش قایدی مانند تمام دنیا حل شد. معاون اجرایی باشگاه استقلال خاطرنشان کرد: زمانی که مددی به 
س��مت مدیرعاملی باشگاه اس��تقلال منصوب شد به واسطه بدهی مدیران گذشته شرایط سختی داشت اما با 

نظارت نهادهای نظارتی حامی مالی مناسبی را انتخاب کرد که بخش عمده ای از مشکلات را حل کرد.
فریاد شیران تصریح کرد: افرادی هستند که از لوگوی باشگاه استقلال سوءاستفاده می کنند، ارتش مجازی 
از س��وی افرادی تزریق مالی می ش��وند تا به مدیران س��الم اس��تقلال فحاشی کنند. متاس��فانه تجمعاتی که 
می بینید، کاملا در اتاق های فکر هماهنگ شده است و می توانم بگویم بعضی از اعضای هیات مدیره سابق در 
این کار دخالت دارند و در اتاق های سیاه و تاریک، برای استقلال نقشه می کشند. ایشان چرا باید این صحبت 

را انجام بدهد؟ خب پس ارتش مجازی چیست؟ 
وی تاکید کرد: متاس��فانه برخی از این افراد ش��ماره  مدیران باشگاه را در اختیار هواداران قرار داده اند تا به 
آنها بی احترامی کرده و این تاس��ف  برانگیز اس��ت. مهدی عبدیان مدتی آمد و ۲ میلیارد و نیم پول داد. اما 
صدها هزار میلیارد به خاطر برند ش��رکتش منفعت برده اس��ت. محمد نادری باید در کارخانه عبدیان قرارداد 
ببندد؟ ش��ما امروز ش��اهد بودید، یک بازیکن به هتل یا کارخانه یا ش��ورای شهر رفت تا قرارداد ببندد؟ همه 

برای امضای قرارداد اینجا آمدند.

معاون ورزش�ی باشگاه استقلال گفت: از فرهاد مجیدی 
خواهش می کنم هر چه زودتر از امارات به تهران برگشته 
و در تمرینات اس�تقلال ش�رکت کند تا زمان را از دس�ت 

ندهیم.
به گزارش ایرنا، »مهدی پاش��ازاده« در گفت و گویی با اش��اره 
به اس��تعفای احمد مددی از سمت مدیرعاملی باشگاه استقلال 
اظهار داش��ت: اگرچه او از مدیرعاملی اس��تقلال اس��تعفا داد اما 

امروز درباره این موضوع تصمیم گیری می شود.
وی افزود: مددی از چند روز قبل تصمیم به اس��تعفا داشت و 
در نهایت تصمیم خود را روز گذشته به صورت جدی عملی کرد.

معاون ورزش��ی استقلال خاطرنش��ان کرد: هوادران استقلال حق دارند ناراحت باشند اما بدانند این شرایط 
فعلی اس��تقلال مربوط به چند ماه اخیر نیس��ت و به هشت سال گذشته بر می گردد، مشکلات پشت سر هم 

جمع شدند و به جای اشتباهی رسیده اند.
پاشازاده تصریح کرد: افرادی که تصمیم گیرنده بودند هر سال چنین بلایی سر استقلال می آورند و هر سال 
زمان را در ابتدای فصل از دست می دهیم. هر سال زمان را از دست بدهیم و تا بخواهیم به خودمان بیاییم نیم 
فصل اول را به دلیل از دست دادن زمان از دست داده ایم. در نیم فصل دوم هم تا بخواهیم خوب شویم همه 

تیم ها جمع و جور شده و شرایطشان تغییر کرده است، به همین دلیل امتیاز گرفتن دشوار می شود.
وی تاکید کرد: پیشکسوتان استقلال با یکدیگر اختلاف دارند اما شاید در تیم رقیب اختلافات بیشتر از ما 

باشد اما آنها اما سیاست مدارانه رفتار کرده و از همدیگر حمایت می کنند.
معاون ورزش��ی اس��تقلال  اعلام کرد: برخی ها می خواهند از آب گل آلود ماهی بگیرند و برخی رفتارها در 
ش��ان هواداران استقلال نیس��ت. قرار دادن پیشکسوت مقابل طرفدار اتفاق درستی نیست و این چیزی است 

که باعث تضعیف استقلال می شود.
پاش��ازاده در پایان گفت: از فرهاد مجیدی خواهش می کنم هر چه زودتر از امارات به تهران برگش��ته و در 
تمرینات استقلال شرکت کند تا زمان را از دست ندهیم. اختلافات وجود دارد، اما می توان نشست و منطقی 

صحبت کرد تا به هم کمک کنیم و اختلافات حل شود.

حکایت از چاله به چاه افتادن برای علیرضا بیرانوند
دروازه بان شماره یک تیم ملی فوتبال ایران 

شرایط سختی در تیم باشگاهی خود دارد.
به گزارش ایس��نا، علیرض��ا بیرانون��د دروازه بان 
شماره یک تیم ملی فوتبال ایران در اولین فصل 
حضور خود در فوتبال اروپا پر فراز و نش��یب بود 
و ب��ا این حال ۱۲ بار برای تیمش به میدان رفت 
ک��ه از جمله در بازی براب��ر تاتنهام در لیگ اروپا 
بود که درخش��ش خوبی داش��ت. ب��ا این حال با 
توجه به اینکه در فصل جدید هم س��رمربی روی 
او به عنوان دروازه بان ش��ماره یک حساب نکرده 

بود، بیرانوند تصمیم به حضور در تیم بوایش��تای 
پرتغ��ال گرفت و راهی این تیم ش��د تا به صورت 
قرض��ی در لیگ پرتغال بازی کن��د. در حالی که 
انتظار داشتیم بیرانوند در لیگ پرتغال به او بازی 
برس��د تا دلیل انتق��ال او از آنت��ورپ به این تیم 
مش��خص ش��ود، او بار دیگر در این تیم نیمکت 
نش��ین بوده و رافائل براکال��ی دروازه بان برزیلی 
و رقی��ب او به قدری خوب بوده که حتی در تیم 
منتخب هفته هم قرار گرفته و با این شرایط بعید 
اس��ت مربی دس��ت به تغییر بزند و بیرانوند را به 

جای او به بازی بفرس��تد. با ادام��ه این روند که 
در حال حاضر ش��اهد دیدن آن هس��تیم، انتقال 
بیرانوند از آنتورپ به بوایش��تا را برای گلر شماره 
یک تیم ملی باید انتقالی عجیب دانس��ت چرا که 
او احتمالا در صورت ماندن در بلژیک حداقل می 
توانس��ت به اندازه تعداد انگشتان دو دست بازی 
کند. البته این باعث خدشه دار شدن اعتماد کادر 
فن��ی تیم ملی به او نش��ده و بیرانون��د در هر دو 
دیدار رس��می تیم مل��ی در انتخابی جام جهانی 
حضور ثابت داش��ت و توانست دروازه تیم ملی را 

بسته نگه دارد و اکنون ۴۶ بازی ملی در کارنامه 
خود دارد. 


